
  

  

Komisia kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy  

 MIESTNEHO ZASTUPITEĽSTVA MČ KOŠICE – JUH  

  

  

Košice,15.05.2024 

Číslo: 5/24 

Zapísala: Mgr. Adriána Krausová 

Email: adriana.krausova@kosicejuh.sk 

  

  

Zápisnica  

zo zasadnutia komisie kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Juh, konaného dňa 15.05.2024  

  

  

Prítomní: členovia a ďalší prizvaní podľa prezenčnej listiny  

Prezenčná listina tvorí prílohu č. 1 zápisnice  

  

  

  

  

Program rokovania:  

  

v zasadačke Miestneho úradu Mestskej časti Košice – Juh, Smetanova 4, I. poschodie, č. dv. 8 

s týmto programom:  

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu  

2. Informácia o výdavkoch MČ Košice- Juh za mesiac marec 2024 

3. Informácia o priebežnom stave hospodárenia MČ Košice- Juh počas rozpočtového provizória     

    za obdobie apríl 2024 

4. Návrh programového rozpočtu MČ Košice- Juh na roky 2024 - 2026 

5. Informácie o plánovaných športových a kultúrnych podujatiach v druhom polroku 2024 

6. Informácie k obsahovej štruktúre druhého vydania občasníka JUŽAN  

7. Diskusia 

8. Záver     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

  



   K bodu č. 1:  

Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda komisie, Ing. Radovan Sušila. Oboznámil 

prítomných s navrhovaným programom rokovania a skonštatoval, že komisia je 

uznášaniaschopná a bude sa riadiť navrhovaným programom. Materiály k jednotlivým bodom 

programu boli členom komisie zaslané vopred elektronickou formou.  

 

K bodu č. 2:  

Ing. Marián Zahoranský, PhD., vedúci Oddelenia ekonomického a majetkového (ďalej len 

„vedúci OEaM“) ako spracovateľ materiálu informoval členov komisie o najdôležitejších 

súvislostiach predkladaného materiálu. Členovia komisie si prešli jednotlivých dodávateľov 

uvedených v prílohách daného materiálu a nemali žiadne doplňujúce alebo pozmeňujúce 

návrhy. Komisia prerokovala predloženú Informáciu o výdavkoch za mesiac marec 2024 a 

vzala ju na vedomie. 

 

K bodu č. 3: 

Vedúci OEaM ako spracovateľ materiálu informoval členov komisie o priebežnom stave 

hospodárenia za obdobie apríl 2024. Po zohľadnení pripočítateľných a odpočítateľných 

položiek predstavuje očistený výsledok hospodárenia za mesiac apríl 2024 vo výške                               

+ 24 675,38 eur. Členovia komisie nemali žiadne doplňujúce alebo pozmeňujúce návrhy. 

Komisia prerokovala predloženú informáciu o priebežnom stave hospodárenia Mestskej časti 

Košice – Juh počas rozpočtového provizória za obdobie apríl 2024 a vzala ju na vedomie. 

 

K bodu č. 4:  

Ing. Marián Zahoranský, vedúci OEaM, ako spracovateľ materiálu informoval členov komisie 

o najdôležitejších súvislostiach predkladaného materiálu: Celkový rozpočet na rok 2024 je 

zostavený ako prebytkový vo výške 73 900 € s celkovými príjmami na úrovni 6 615 164 € a 

celkovými výdavkami na úrovni 6 541 264 €. Prebytok celkového rozpočtu je spôsobený 

poplatkom za rozvoj pre rok 2024 v celkovej výške 165 948 € a nevyčerpaná časť z neho je vo 

výške 73 900 €. Bežný rozpočet je zostavený ako schodkový vo výške -103 599 € s celkovou 

výškou bežných príjmov na úrovni 3 910 705 € a celkovou výškou bežných výdavkov na úrovni 

4 014 304 €. Schodok bežného rozpočtu je krytý príjmovými finančnými operáciami vo výške 

26 874 € ako nevyčerpané účelovo určené finančné prostriedky z rozpočtu mesta Košice za 

opatrovateľskú službu z roku 2023 a vo výške 76 725 € ako nevyčerpané účelovo určené 

finančné prostriedky Ministerstva vnútra SR na príspevok za ubytovanie pre odídencov z roku 

2023. Kapitálový rozpočet je zostavený ako schodkový vo výške -580 346 €. Kapitálové príjmy 

v roku 2024 sú plánované vo výške 1 946 614 € a kapitálové výdavky sú vo výške 2 526 960 

€. Schodok kapitálového rozpočtu na rok 2024 je krytý: prostriedkami rezervného fondu, 

nevyčerpanými finančnými prostriedkami z minulých rokov a to poplatkom za rozvoj za rok 

2023 a prijatými finančnými prostriedkami na zastrešenie ľadovej plochy Športovo- zábavného 

areálu z Fondu na podporu športu. Finančné operácie sú zostavené ako prebytkové vo výške 

757 845 € s tým, že výdavkové finančné operácie nie sú rozpočtované. 

Členovia komisie si detailne prešli jednotlivé kapitálové výdavky, ktoré boli zapracované do 

návrhu rozpočtu na základe prijatých záverov z pracovného stretnutia starostky mestskej časti 

s poslancami MZ MČ Košice - Juh.  

Komisia vzala na vedomie Návrh Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - Juh na roky 

2024 – 2026 a odporučila ho bez pripomienok predložiť na schválenie na najbližšie zasadnutie 

MZ MČ Košice - Juh. 

 

K bodu č.5: 

Vedúca OKMaŠ, Adriána Krausová, informovala prítomných členov komisie o pripravovaných 

podujatiach v druhom kvartáli roka 2024. Prednesené boli predbežne plánované akcie- obrad  

"Uvítania detí do života" v KSC Južan, Jesenné športové hry seniorov v areáli ŠZA, Deň 

otvorených dverí v areáli ŠZA, koncert speváckeho zoskupenia RUŽA v SRC, Katarínska 



zábava seniorov v KSC Južan, prednáška na tému "Bezpečná jeseň života" v spolupráci 

s políciou SR v SRC, oceňovanie účastníkov Medzinárodného maratónu 2024 v obradnej sieni 

KSC JUŽAN, tradičné podujatie "Pečie celý Juh" konajúce sa v priestoroch Hotelovej 

akadémie a podujatia zimnej sezóny v Športovo- zábavnom areáli. K pôvodne plánovaným 

akciám pribudlo v októbri- mesiaca úcty k starším, posedenie v čase obeda v Jedálni Vojvodská 

s pohostením pre seniorov. 

K predloženému zoznamu pripravovaných akcií nemali členovia komisie žiadne výhrady.  

 

K bodu č.6: 

Do najbližšieho vydania občasníka JUŽAN navrhla vedúca oddelenia kultúry, mládeže, športu 

a samosprávy príspevky- Deň otvorených dverí 2024 uverejnený na titulke občasníka, 

Poslanecké dni v 4.štvrťroku, Z rokovania zastupiteľstva, Navštívili ste nás už po 19ty krát 

(oslavy DOD v areáli ŠZA), Južanskí jubilanti znovu oslavovali , Modernizácia detských    

ihrísk, Jedáleň Vojvodská si uctila seniorov, Klobúková párty Denného centra v Spoločensko- 

relaxačnom centre, Najkrajšie južanské predzáhradky a Zoznam pravidelných                                 

aktivít v Spoločensko- relaxačnom centre. Súčasťou vydania bude taktiež príspevok                             

zo znovuodhalenia pamätnej tabule Jána Bocatia v Spoločensko- relaxačnom centre.                             

K predmetným príspevkom nemali členovia komisie žiadne výhrady. 

 

K bodu č.7: 

V rámci diskusie nemali členovia komisie žiadne ďalšie otázky.  

 

K bodu č. 8:  

              Ing. Sušila poďakoval prítomným členom komisie za účasť na januárovom zasadnutí. Najbližšie 

zasadnutie komisie predseda komisie oznámi elektronicky.  

  

   

  

                               Mgr. Adriána Krausová                                                 Ing. Radovan Sušila  

     Oddelenie kultúry, mládeže a športu                                             predseda komisie  

  

 

 

  

  


